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Protokół Nr 1/2022 

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Przestrzegania 

Prawa Rady Miejskiej w Opocznie 

z dnia 27 stycznia 2022r. 

 

Posiedzeniu Komisji przewodniczył Andrzej Rożenek - Przewodniczący Komisji. 

Lista obecności radnych znajduje się w teczce z posiedzeń komisji. 

Ad. pkt. 1. 

 Otwarcie posiedzenia.  

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – otworzył zdalne posiedzenie Komisji i powitał 

wszystkich obecnych. 

 Przewodniczący komisji poinformował, że Komisje Rady Miejskiej w Opocznie są 

transmitowane na żywo w internecie. Transmisja obrad odbywa się za pomocą urządzeń 

rejestrujących obraz i dźwięk. 

 Przewodniczący poinformował, iż w związku z wprowadzonym stanem epidemii oraz 

wystąpieniem w Opocznie potwierdzonych przypadków wirusa COVID-19, obrady komisji 

prowadzone są zdalnie z wykorzystaniem narzędzi informatycznych. 

 Przewodniczący sprawdził, czy wszyscy radni widzą i słyszą obrady. Następnie 

odczytał listę obecności, a radni potwierdzali swoją obecność. 

W komisji uczestniczy 10 radnych. 

Ad. pkt. 2.  

 Przedłożenie porządku posiedzenia.  

 Przewodniczący zapytał, czy ktoś z Radnych wnosi o zmianę porządku posiedzenia 

/załącznik nr 1 do protokołu/. Brak głosów. 

 Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 przyjęła porządek posiedzenia komisji. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedłożenie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2021r. 

4. Straż Miejska – wydatki i wpływy. 

5. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 



2 
 

6. Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021r. 

7. Zapytania i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. pkt. 3.  

 Przyjęcie protokołu z miesiąca grudnia 2021r.  

 Przewodniczący Komisji poinformował, że protokół Komisji Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Przestrzegania Prawa Nr 12/2021 z dnia 28 grudnia 2021r. był wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady Miejskiej w terminie wymaganym Statutem Gminy jak również został 

zamieszczony w informatorze programu e - sesja. 

Przewodniczący zapytał, kto z Radnych wnosi uwagi do protokołu Nr 12/2021 z dnia 28 

grudnia 2021r. 

 Wobec braku uwag Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół w wersji 

przedłożonej z dnia 28 grudnia 2021r. 

 Komisja głosami: za – 9, przeciw - 0, wstrz. - 0 przyjęła protokół  z posiedzenia Nr 

12/2021  z dnia 28 grudnia 2021r. 

Ad. pkt. 4 

 Straż Miejska – wydatki i wpływy. 

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił informację dot. funkcjonowania 

Straży Miejskiej.  

Materiał stanowi załącznik nr 2 i 3 do protokołu. 

W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, radny J. Biernacki, radny J. Pręcikowski, radna A. 

Wdówka, radna J. Figura, radny P. Baran. 

Jakub Biernacki – radny - zaproponował, aby zorganizowano cykl szkoleń dotyczących 

poprawnego rozpalania  w piecach przydomowych dla osób, które zostały zgłoszone do Straży 

Miejskiej z powodu zadymienia i istniało podejrzenie, że spalają nieodpowiednie materiały, a 

wezwanie okazało się bezpodstawne. 

 

Paweł Baran - radny – prosi o przygotowanie informacji o ujawnionych wykroczeniach                    

i wystawionych mandatach przez Straż Miejską w ubiegłych latach.  

 

Ad. pkt. 5 

 Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej. 

A) Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) nadania ulicy nazwy: Jarocińska,  
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Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Dariusz Kosno – Burmistrz Opoczna – poinformował, że projekt uchwały w sprawie nadania 

ulicy nazwy: Jarocińska zostanie wycofany z porządku obrad XLIII sesji Rady Miejskiej.  

Ponadto poinformował, iż projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6, stanowiących własność Gminy Opoczno 

zostanie podzielony na dwie odrębne uchwały. 

W związku z projektem uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej w obr. Sitowa oraz udzielenie 

bonifikaty od ceny sprzedaży poprosił członków Komisji o zaproponowanie wysokości 

bonifikaty. 

W dyskusji głos zabrali: radna J. Figura, radny J. Biernacki, radny A. Rożenek. 

Jakub Biernacki – radny - prosi o przygotowanie informacji ile było przeprowadzonych 

konsultacji społecznych w sprawie nadawania nazw ulic od 2015 roku. 

b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Opoczyńskiemu,  

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 5 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrał radny A. Rożenek. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

c) przekazania środków finansowych dla Policji,  

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 6 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

d) przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej 

Straży Pożarnej w Łodzi,  

Dariusz Rzepka – Komendant Straży Miejskiej – przedstawił projekt uchwały / załącznik nr 7 

do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia pożyczki na sfinansowanie planowanego 

deficytu budżetu roku 2021,  

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 8 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Opoczno na lata 2022-2038, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 9 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Burmistrz D. Kosno, radna J. Figura, radny A. Rożenek, Sekretarz J. 

Klimek, Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Zięba. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 3 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

g) zmian w budżecie Gminy Opoczno na rok 2022, 

Magdalena Ślęzak – Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały /załącznik nr 10 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

h) wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia międzygminnego z Gminą Miastem 

Tomaszów Mazowiecki dotyczącego realizacji zadań z zakresu ochrony zdrowia,  

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr 11 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrała radna J. Figura. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

i) uchylająca uchwałę w sprawie włączenia Żłobka Miejskiego w Opocznie do Przedszkola 

Nr 6, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 12 do 

protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

j) uchylająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości opłaty za pobyt i maksymalnej 

opłaty za wyżywienie dziecka w oddziale żłobkowym funkcjonującym w Przedszkolu Nr 

6 z grupą żłobkową „Zielona Dolinka” w Opocznie,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 13 do 

protokołu/. 

Poinformował o autopoprawce w §3: Uchwała podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Łódzkiego i wchodzi w życie z dniem 1 marca 2022r.  

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

k) zmieniająca uchwałę w sprawie nadania nazwy dla Przedszkola Nr 6 w Opocznie,  

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 14 do 

protokołu/. 



5 
 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

l) utworzenia gminnego Klubu Dziecięcego „Zielona Dolinka” w Opocznie oraz ustalenia 

statutu, 

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr do 15 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

m) ustalenia opłaty, opłaty dodatkowej, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz 

warunków zwolnienia od opłat za pobyt dziecka w Klubie Dziecięcym „Zielona Dolinka” 

w Opocznie,  

Edyta Krzysztofik – Dyrektor Wydz. Zdrowia i Spraw Społecznych – przedstawiła projekt 

uchwały /załącznik nr do 16 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 10, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

n) ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia nauczycieli, maksymalnej kwoty 

dofinansowania w 2022 roku opłat za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Opoczno, 

Marek Ziębicki – Dyrektor Wydz. Edukacji – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 17 do 

protokołu/. 

W dyskusji głos zabrał radny A. Rożenek. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

o) wyrażenia zgody na przyjęcie przez Gminę Opoczno darowizny nieruchomości 

położonej w obr. 13 m. Opoczna,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 18 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 8, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

p) wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości stanowiącej własność Gminy Opoczno na 

nieruchomość stanowiącą własność Skarbu Państwa,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 19 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, radny K. Grabski, radny J. Biernacki, Burmistrz D. 

Kosno 

Komisja głosami: za – 7, przeciw – 1, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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q) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6, 

stanowiących własność Gminy Opoczno,  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Projekt uchwały zostanie wycofany z porządku obrad sesji. Następnie zostaną przedstawione 

dwie odrębne uchwały w sprawie sprzedaży działek nr 254 oraz 729/3 położone w m. Opocznie 

obr.6, stanowiące własność Gminy Opoczno. 

Projekty w/w uchwał zostały zaopiniowane w punkcie „Zapytania i wolne wnioski”. 

r) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości 

położonej w obr. Sitowa oraz udzielenie bonifikaty od ceny sprzedaży,  

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 21 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radny A. Rożenek, radna J. Figura, Przewodnicząca Rady Miejskiej 

A. Zięba, radny J. Pręcikowski. 

Jerzy Pręcikowski – radny – zaproponował, aby udzielić 70% bonifikaty. 

Andrzej Rożenek – Przewodniczący Komisji – złożył wniosek o wyrażenie zgody na sprzedaż 

w drodze bezprzetargowej zabudowanej nieruchomości położonej w obr. Sitowa oraz 

udzielenie 90% bonifikaty od ceny sprzedaży. 

 Głosowanie: za – 3, przeciw – 2, wstrz. – 3 

s) zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych,   

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 22 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrał radny P. Baran. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

t) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miasta Opoczna w rejonie ulicy Piotrkowskiej i obwodnicy miasta, 

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 23 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrał radny J. Biernacki. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

u) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla fragmentu miejscowości Ostrów,  

Justyna Małachowska – Dyrektor Wydz. Rozwoju Miasta – przedstawiła projekt uchwały 

/załącznik nr 24 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 9, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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v) wyznaczenia miejsca do prowadzenia handlu w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu prowadzenia handlu w piątki i soboty przez 

rolników i ich domowników na wyznaczonym miejscu, 

Janusz Klimek – Sekretarz Miasta – przedstawił projekt uchwały /załącznik nr 25 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: radna J. Figura, radny M. Statkiewicz, radny J. Biernacki, Sekretarz J. 

Klimek, radny A. Rożenek, 

Jakub Biernacki – radny - zwrócił się z prośbą o przygotowanie informacji na temat miejsc do 

handlu na terenie bazarku przy ul. Piotrkowskiej (ile jest zarezerwowanych miejsc, a ile jest 

wolnych). 

Komisja głosami: za – 3, przeciw – 4, wstrz. – 1 negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

w) ustalenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Opocznie na rok 2022. 

Projekt uchwały stanowi załącznik 26 do protokołu. 

Komisja przyjęła projekt uchwały do wiadomości. 

B) Założenia organizacyjne prac pn. bieżące utrzymanie dróg. 

Komisja zapoznała się z materiałem przygotowanym przez Wydział Techniczno – 

Inwestycyjny Urzędu Miejskiego w Opocznie /załącznik nr 27 do protokołu/ oraz przez 

Przedsiębiorstwo Gospodarki Komunalnej w Opocznie /załącznik nr 28 do protokołu/. 

Ad. pkt. 6 

 Sprawozdanie z pracy Komisji za 2021r. 

Andrzej Rożek – Przewodniczący Komisji – przedstawił sprawozdanie, które stanowi załącznik 

nr 29 do protokołu. 

Komisja głosami: za – 4, przeciw – 0, wstrz. – 0 pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z 

pracy Komisji za 2021r.  

Ad. pkt. 7 

 Zapytania i wolne wnioski. 

Komisja przystąpiła do zaopiniowania dwóch projektów uchwał, które zostaną wprowadzone 

pod obrady XLIII sesji Rady Miejskiej: 

a) wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6, 

stanowiących własność Gminy Opoczno (dz. 729/3), 

Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 30 do protokołu/. 

Brak głosów w dyskusji. 

Komisja głosami: za – 6, przeciw – 0, wstrz. – 1 pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b) wyrażenie zgody na sprzedaż nieruchomości położonych w m. Opocznie obr. 6, 

stanowiących własność Gminy Opoczno (dz. 254), 
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Marzanna Wojciechowska – Dyrektor Wydz. Gospodarki Nieruchomościami – przedstawiła 

projekt uchwały /załącznik nr 31 do protokołu/. 

W dyskusji głos zabrali: Przewodnicząca Rady Miejskiej A. Zięba, radny A. Rożenek, 

Sekretarz J. Klimek, radny K. Grabski,  

Komisja głosami: za – 1, przeciw – 3, wstrz. – 2 negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Ponadto: 

Marek Statkiewicz – radny – prosi o naprawę znaku drogowego w Wygnanowie (skręt na Kol. 

Wygnanów), który został ułamany. 

Ad. pkt. 8  

 Zamknięcie posiedzenia. 

Godzina rozpoczęcia komisji 9.00, godzina zakończenia komisji 13.20. 

Sesje i Komisje Rady Miejskiej są transmitowane on – line na kanale YouTube gminy Opoczno.  

Nagrania dostępne są na stronie internetowej www.opoczno.esesja.pl 

          

        

 

        Przewodniczący Komisji  

                                                                                       Andrzej Rożenek 

 

 

 

 

Protokołowała: 

A. Firmowska 

Referent w Biurze Rady Miejskiej 

 

 


